
ZAPISNIK

8. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPCINE LOVRAN, odr2ane 26. svibnja 2022. godine, u
Vije6nici Opcine Lovran.
Zapodeto u 17:00 sati.
Pozdravljaju6i nazo6ne, predsjednik Op6inskog vijeca, Sanjin SIROTNJAK, zamolio je da se
izvr5i prozivka.
Konstatira se da je sjednici nazodno 12 vije6nika i to:
Sanjin -SIROTNJAK, Andrea GRZEVIC, Oriana KLANJAC, Branislav PETKOVIC, Martina
JEDRISKO, Neven MOHOROVIeIC, Domijan KRSANAC, llan VtSK|C, Vanja TANCABEL, ,

Elizabeta UHAe , Vedran PECULIC i Sre6ko SOAOT.

Osim vije6nika Op6inskog vi.le6a, na sjednici su nazodni. opdinski nadelnik Bojan SlMONle,
proielnik Odjela za stambeno-komunalni sustav. Tihomir eORDASEV, Joro6elnica Odjela za
drustvene djelatnosti, 

"financije 
iprora6un Elvira JOVIC BAN. te gosti: Zupanijski vatrogasni

zapovjednik, Mladen SCULAC ipredsjednik HNK Lovran, Franjo GREGOV.

Jednoglasno.le zaklju6eno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Marina GRUBESIC, a za
ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno su izabrani Vedran PECULIC i Oriana
KLANJAC.

Predsjednik Op6inskog vije6a otvorio je

VIJECNIEKA PITANJA

Vanja TANACABEL, pozdravljajuii nazodne, uputio je molbu strudnim sluZbama Op6ine
Lovran, da se ponovi upozorenje LRH d.d., koje im je ve6 ranije uputio komunalni redar, a u
vezi prostora bivse praone rublja, koji je u vlasnistvu istih. Navodi kako prostor treba sanirati,
da se ondje nalazi boja, Suta, odbadeni knauf isli6an materijal, te poprima izgled smetliSta.
Drugo pitanje uputio je Op6inskom nadelniku, isti6u6i da se na isto moZe odgovoriti i prilikom
rasprave po todki produZenja radova. Pitanje se odnosi na radove u Poduzetnidkoj zoni, i

produZenje istih tijekom ljeta a u odnosu na pra5inu koja se stvara. lsti6e da je predstavnik
stanara zgrada koje se nalaze u obuhvatu projekta Poduzetnidke zone iokruZuju cestu koja
se kopa, te da im pijesak i praSrna onemogu6avaju normalno funkcioniranje. lstide da nije za
zabranu radova, jer mu je jasno da je projekt financiran sredstvima EU fondova, ali moli za
upozorenje izvotladima i kompromis.

Tema 6e se raspraviti tijekom todke produZenje radova.

Sre6ko SOBOT, pozdravljajuii nazodne, zamolio je pismeni odgovor na dva pitanja koja ce
postaviti a koja su upu6ena Opcinskom na6elniku. Prvo pitanje odnosi se na Strelja6ki klub

Kobac, dija se aktivnost zna6ajno smanjila u posljednje vrijeme, vise ne idu na natjecanja,

bitno su im srezana sredstva kojima se financiraju, istide da su u zakupu op6inskog
poslovnog prostora, koji je u derutnom stanju, te smatra da bi im se isti trebao oduzeti

ukoliko ga ne koriste ili naloZiti adekvatnu brigu o poslovnom prostoru.

Drugo p-itanje odnosi se na slike charlesa Billicha koje posjeduje opcina Lovran. Navodi

fat6.;e puno vremena izgubio objaSnjavaju6i tko je gospodin Billich i koliko su zna6ajna

njegova djela. smatra da je gospodin otjeran iz Lovrana zbog malogradanstine. u odnosu na

"iiri 
foje'po.ieOu;e O1 isiieJ aa zna da su iste skladi5tene, smatra neadekvatno, da su neke

i uniitene te- smitra da treba na6i mjesto na ko.jem 6e se te slike izlo2iti i na taj na6in

sa6uvati.

Nadelnik SlMONle, pozdravljajudi nazo6ne, navodi da 6e sukladno Poslovniku na pitanja

odoovoritiusmeno.UoonosunaStreljadkiklubKobacnavodidajeisticlanZajednice
;;;il;h'r;;;s; t" L i.ii financira.lu po prrjedlogu Zaiednice a sukladno odluci op6inskos
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v|e6a. lstide da ce se Udruzi poslati sluZbeni dopis o na6inu koriStenja prostora i onda 6e se
razmotriti eventualni povrat ukoliko se prostor ne koristi.
U odnosu na drugo pitanje, smatra kako Charlesa Billicha nije otjerala malograclan5tina iz

Lovrana vec komplicirana proslost u kojoj se Charles okru2ivao krivim ljudima. Navodi kako
je Charlesu ponuden otkup slika koje su bile predmet posljednje prodaje, tlia je zarada
donirana Gradu Petrinji za obnovu, no gospodin Billich je istu ponudu odbio. lsti6e kako je
samo jedna slika o5te6ena, ona je bila predmetom zadnje prodaje i prilikom prodaje bila.ie
ogla5ena kao ,,o5te6ena", te je prodana i vi5e nije u vlasni5tvu OL. Sve slike za koje je bilo
mjesta su izlozene u nekim prostorima OL, pa se tako i u hodniku opdinske uprave nalazi
kolekcrja,,velikana", koja ne6e biti predmetom nijedne prodaje. Smatra da je preostale slike
nakon zadnje prodaje bolje prodati i ulo2iti novac u npr. obnovu vrti6a nego iste i dalje drZati
skladiStene.
Nadelnik SlMON|e istide kako ce se vijecniku Sobotu uputiti i pismeni odgovor po
postavljenim pitanjima.

Branislav PETKOVIC postavio je pitanje u vezi spojne ceste za tunel ,,Udka" odnosno izlaza
na autocestu a nastavno na sastanak kojije odrzan dan ranile.

Nadelnik SlMONle odgovara kako je koncesionar navedene dionice ceste BINA lstra, nova
autocesta A8 protezat ie se skroz do restorana Dina u tvlatuljima. Navodi kako je u prvim
projektima bilo predvicleno zatvaranje ceste preko Dobreca, odnosno zalvaranie ulaza i

izlaza na autocestu. Smatra da Op6ina Lovran ima najvi5e interesa da se osiguraju ulaz i

izlaz na autocestu, te je vei potpisan Sporazum o sufinanciranju idejnog rjesenja za spoj
prometnice iz Dobre6a na autocestu A8 dionica U6ka-Matulji kod ulaza u tunel Uika s
Kvamerske strane, a u svrhu omogudavanja izgradnje 6vora na budu6oj autocesti A8 uz
tunel Udka ko.jim bi se omogu6ilo spajanje dijela Libumije (Mo5cenidka Draga, Lovran i

Opatija) na autocestu.

Kako vise nije bilo vijecni6kih pitanja, predsjednik Opdinskog vije6a ista je zakljudio.

Predsjednik Op6inskog vile6a predloZio je da se todka 7. raspravlja odmah nakon to6ke 2., s
obzirom da je po istoj nazo.an gost. Kako na predlozeni dnevni red nije bilo prijedloga za
dopunu, jednoglasno je (12 ,7a") usvojen je sljede6i

DNEVNI RED

1. Usvajanje zapisnika 7. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Lovran,
2. Prijedlog Odluke o usvajanju revizije procjene ugroienosti i plana za5tite od

poZara, 
-

lzvjeStava: Zupanijski vatrogasni zapovjednik ltlladen S6ulac

3. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o komunalnim djelatnostima u Op6ini
Lovran,

4. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o raspolaganju imovinom u vlasni5tvu
Op6ine Lovran,

5. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na k.d. 186/2 k.o. Opri6,
6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na k.6. 187. k.o. Opri6,
7. Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje i koriStenje Sportske dvorane

Kamenjar,
8. Odluke o produienju roka izvotlenja radova:

8.1. Prijedlog Odluke o produienju roka izvodenja radova - Bo6arija Liganj
8.2. Prijedlog Odluke o produZenju roka izvoctenja radova - Dru5tveni dom
8.3. Prijedlog Odluke o produZenju roka izvodenja radova - Ga5parini6 Nenad
8.4. Pruedlog Odluke o produienju roka izvodenja radova - LRH
8.5. Prijedlog odluke o produienju roka izvottenja radova - poduzetni6ka zona

Lokva
8.6. Prijedlog Odluke o produienju roka izvodenja radova _ Sarengrad d.o.o.
8.7. Prijedlog Odluke o produienju roka izvodenja radoia _ lvica

Komendanovi6
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8.8. Prijedlog Odluke o produienju roka izvodenja radova - Obrt Goge
Todke 3. - 8.7 izvje5tava:
Prodelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i prostorno planiranje, Tihomir eordaSev
L Prijedlog Kodeksa pona5anja dlanova Op6inskog vije6a Op6ine Lovran
10. lnformacije o odrZanim sjednicama:

10.1. 4. sjednica Odbor za mealunarodnu suradnju,
10.2. 3. sjednica Odbora za dru5tvene djelatnosti,
10.3. 2. sjednica Koordinacijskog odbora,,Opdina Lovran prijatelj djece".

Ad 1. Usvajanje zapisnika 7. sjednice Opiinskog vije6a Op6ine Lovran

Utvrduje se da je jednoglasno (12 "2a"1 usvojen zapisnik 7. sjednice Op6inskog vijeca
Op6ine Lovran.

Sjednici Op6inskog vijeda prikljudila se 6lanica MO Lovran, Danijela Miod Rube6a

Ad 2. Prijedlog Odluke o usvajanju revizije procjene ugroienosti i plana za5tite od
poZara

Uvodno obrazloZenje dao je gospodin Mladen Sculac, Zupanijski vatrogasni zapovjednik,
istidu6i da se radi o osnovnim dokumentima koje donose JLS svaka za sebe, no s obzirom
na meclusobnu povezanom JLS Liburnijske rivijere donijele su uskladene Procjene odnosno
Plan. Detaljnije obrazloZenje nalazi se u samim materijalima.

Kako nije bilo pitanja, predsjednik je zakljudio raspravu, te se pristupilo glasanju.

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o usvajanju revizije procjene ugroienosti i plana za5tite od poZara.

Gospodin Mladen Sculac napu5ta sjednicu.

Ad.7. Prijedlog Odluke o davanju na upravljanje i kori6tenje Sportske dvorane
Kamenjar

Uvodno obrazloZenje dao je prodelnik Tihomir iORDASEV.

Gospodin SIROTNJAK dopunio je zakljudkom Odbora za gospodarstvo: Prihva6a se

Prijedlog odluke o davanju na upravljanje ikoristenje sportske dvorane Kamenjar, time da

se u dlanku 3. Prijedloga, rijeci "na neodredeno vrijeme" zamijene rijedima "na 10 godina"., a

u dlanku 11., rijedi "ove Odluke" zamijene riiedima: "ovog dlanka". Prijedlog Odluke upu6uje

se Op6inskom vijeiu na razmatranje i usvajanje.

Naielnik SlMONle prihva6a amandman.

Gospodin SIRoTNJAK predla2e da se dlanak 9. odluke dopuni na na6in da se iza rijedi

,,igraiista." dodaju rije6i ,,uz prethodnu suglasnost Opiinskog nadelnika "

Na6elnik SIMONIC podrZava sve inicijative koje ie doprinijeti boljem upravljanju opcim

d;b;; , javnom upotrebi. Navodi kjko .1e dvorana vrlo velik prostor koji je potrebno

"Jii"".ti 
i niime gospodariti, jer OL nije u mogu6nosti kontrolirati sva dogadanja u istoj .lstide

[rr.-i" "rl"'"i" 
p6stavtlanle uurobrana, no =i iste 1" potrebna gradevinska dozvola, koju ntje

,"gJe" iih"o,;vati piile' u[njizbe. HNK je nek;tiko puta iskazao interes za koristenie

Jro-rrn", za treninge tijeko, [isnih razdobija, stoga je nastala ideja da HNK dobiie dvoranu

na upravl.ianje te da n.iome gospodari'
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Predsjednik je po ovoj to6ki otvorio raspravu.

cospoala GRZEV|C postavila ie pitanje prisutnom predsjedniku HNK Lovran Sto klub planira
s dvoranom?

Gospodin GREGOV navodi kako klub broji 120 d1ece, u 6 grupa, Sto dovodi do
preoptere6enja igraliSta posebice tijekom perioda natiecanja. Navodi kako bi natkriven
prostor omogu6io treninge iza vrijeme ki5nih razdoblja izime. Sto se ti6e samog Pravilnika o

koriitenju dvorane u ovom trenutku ne zna vi5e reci, nacrt ugovora primio je nedavno, stoga
se nije stigao pripremiti, ali istide da 6e Upravni odbor kluba zajednidki predlo2iti nadelniku
na6in koriStenja.

Kako viSe nije bilo pitanja, predsjednik je zakljudio raspravu, te se pristupilo glasanju.

Utvrtluje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o davanju na upravljanje ikori5tenje Sportske dvorane Kamenjar.

Ad 3. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o komunalnim djelatnostima u Op6ini
Lovran

Prodelnik COROaSEV upoznao je prisutne da je Odbor za prostorno uredenje
raspravljao po ovoj todki, te jednoglasno prihvatio istu uz amandman:
,,lJ Odluci o komunalnim djelatnostima u OpCini Lovran ( ,,Sluibene novine Opiine
Lovran" br. 13/18 i 5/20), u tlanku 4., bnse se ,,toika 1., a toike od 2. do 4., postaiu

beke 1. do 3., a u Elanku 5., stavku 1. toika 2., iza podtoike b. briie se dvotoika i
stavlja se zarez, a podtodka 1. i 2. briiu se. U todci 3. podtoika c. briSe se, a

podtoika d. do f., postaju podtoike c. do e."

Op6inski nadelnik prihvatio je amandman.

Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, pristupilo se glasanju

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o izmjenama Odluke o komunalnim djelatnostima u Op6ini Lovran.

Ad 4. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o raspolaganju imovinom u vlasni5tvu
Op6ine Lovran

Uvodno obrazloZenje dao je prodelnik Tihomir eORDASEV.

Nadelnik SlMONle navodi kako je Op6ina Lovran aplicirala za EU sredstva za obnovu
zgrade Dru5tvenog doma, koju trenutno ima HNK Lovran na kori5tenje. Kako bi se HNK-u
omogu6io daljnji rad tijekom izvoclenja radova, moze im se dati na koristenje prostor pored.

Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, pristupilo se glasanju.

Utvrduje se da je jednoglasno ('12 ,,2a,,) donesena sljede6a

o izmjenama odtuke o raspotaganju ,r"?fl,[f , vtasnistvu op6ine Lovran.

Predsjednik op6inskog vijeca. predraie da se rasprava po toikama 5 i 6 objedini, teisto daje na glasanje, Sto je jednoglasno prihva6eno.
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Naielnik SlMONle istide kako u naravi radi o dvije 6estice jednoj pored druge. Nakon urisa
ceste ostali su dijelovi te 6estice koji imaju status javnog dobra i njima Opcina Lovran ne
moZe raspolagati, pa se time ne mo2e ni rije5iti pravno pitanje istih.

Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, pristupilo se glasanju.

Ad 5. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na k.e . $62 k.o. Opri6

Utvrduje se da je jednoglasno ('12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o ukidanju statusa javnog dobra na k.d. 186/2 k.o. Opri6.

Ad 6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na k.i. 187. k.o. Opri6

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o ukidanju statusa javnog dobra na k.d. 187. k.o. Opri6.

Ad 8. Odluke o produienju roka izvotlenja radova:

Uvodno obrazlo2enje dao je prodelnik Tihomir eORDASEV.

Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, pristupilo se glasanju po podtodkama.

Ad 8.1. Prijedlog Odluke o produZenju roka izvodenja radova - Bo6arija Liganj

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o produ:enju roka izvodenja radova - Bo6arija Liganj.

Ad 8.2. Prijedlog Odluke o produienju roka izvodenja radova - Dru5tveni dom

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o produienju roka izvodenja radova - Druitveni dom.

Ad 8.3. Prijedlog Odluke o produZenju roka izvodenja radova ' Ga5parini6 Nenad

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o produienju roka izvodenja radova - Ga6parini6 Nenad.

Ad 8.4. Prijedlog Odluke o produzenju roka izvodenja radova - LRH

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o produZenju roka izvoatenja radova - LRH'

Ad8.5'Prijedlogodlukeoproduzenjurokaizvodenjaradova.Poduzetnidkazona
Lokva

Utvrtluje se da ie iednoglasno ('12 ,,2a") donesena sljede6a
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Odluka
o produienju roka izvodenja radova - Poduzetnicka zona Lokva.

Ad 8.6. Prijedlog Odluke o produienju roka izvodenja radova - Sarengrad d.o.o.

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o produienju roka izvoalenja radova - Sarengrad d.o.o.

Ad 8.7. Prijedlog Odluke o produienju roka izvodenja radova - lvica Komendanovi6

Utvratuje se da je jednoglasno (12 ,,protiv") nije usvojena

Odluka
o produzenju roka izvodenja radova - lvica Komendanovid.

Ad. 8.8. Prijedlog Odluke o produienju roka izvodenja radova - Obrt Goge

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o produZenju roka izvodenja radova - Obrt Goge.

Ad 9. Prijedlog Kodeksa pona5anja dlanova Op6inskog vije6a Op6ine Lovran

Predsjednik SIROTNJAK istide da je po ovoj todki raspravljala Komisija za statut, poslovnik
i normativnu djelatnost koja je donijela zaklju6ak o dopuni 6lanka 15. podto6ka 3. na na6in da
se dodaju rijeci: ,,koju je podnositelj duZan dostaviti u roku od 8 dana".

Takoder navodi kako su uz Prijedlog Kodeksa prilo2eni i obrasci koji 6e olakSati ispunjavanje
obveza po kodeksu.

Uvodno obrazloZenje dala je proielnica Elvira JOVIC BAN.

Gospodin MOHOROVICIC postavio je pitanje nisu li isti obrasci potpisani prilikom vije6ni6ke
prisege.

Gospodin PETKOVIC istide kako vidi puno skrivenih problema koji bi eventualno mogli
proizi|i iz ovakvog Kodeksa.

Naielnik SlMONle navodi kako je ovo jedan od oblika prilagodbe europskim propisima i

te2nji prema transparentnosti uprave.

Kako nije bilo zainteresiranih za raspravu, pristupilo se glasanju.

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesen sljede6i

Zakljudak
o donoienju Kodeksa pona5anja 6lanova Op6inskog vije6a Op6ine Lovran.

Ad 10. lnformacije o odrianim sjednicama:
4d 19 1. 4. sjednica Odbor za medunarodnu suradnju,
Ad 10.2. 3. sjednica Odbora za dru5tvene djelatnosti,
Ad 10.3.2. sjednica Koordinacijskog odbora,,op6ina Lovran prijaterj djece,,.

Predsjednik SIROTNJAK navodi kako su u materijalima prilo2eni zapisnici odrZanih radnih
tijela.
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Gospodin PETKOVIC, kao predsjednik Odbora za medunarodnu suradnju obavijestio je
prisutne da je OL zaprimila poziv u Budimpe5tu, koji je u dogovoru s ilanovima Odbora
odbijen zbog nemogucnosti odlaska.

Kako su iscrpljene sve to6ke dnevnog reda, predsJednik Op6inskog vijeca, gospodin
SIROTNJAK pozvao je vije6nike na polaganje vijenaca na dan 27. svtbnia 2022. godine na
Lovranskom groblju povodom predstoje6eg Dana drZavnosti, te je zaklju6io slednicu.

Dovr5eno u 18:10 sati.

Zapisnidar

lvlarina GrubeSi6

Predsjednik Op6inskog vije6a

Sanjin Sirotnjak

Ovjerovitelji zapisnika

Vedran Peculic

Oriana Klanjac
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